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Referat af bestyrelsesmøde d. 5. februar 2018 kl. 16:30 Nr. 02 - 2018 

 

Deltagere: Funktion: Fraværende: Referent:  

Gert Lautsen Kasserer  MB 

Torben Wolf Næstformand   

Morten Basse Sekretær   

Allan Stapelfeldt Medlem    

Carsten Fruergaard Formand    

Erik Frost-Larsen Medlem   

    

 

 

01-2. Sidste referat 

• Godkendt. 

 

 

02-2. Indkomne meddelelser og forslag til gennemførelse 

• .  

 

 

03-2. Bordet rundt 

 

Gert GL 

• Regnskab er færdigt og bliver gennemgået med revision inden generalforsamlingen.  

• Gert har haft møde med potentiel kandidat til kontoret.  

• Idrætsfesten gik fint. Mange EAM´ere på scenen.  

• Sender en liste til Torben over æresmedlemmer.  

 

       Torben TW  

• Tjekker priser på EL-pistol 

• AU har søgt Ugeavisen Fond og fået midler til startblokke. Bestyrelsen ansøger støttefonden om de sidste 

penge.  

• Højdespringsmadras bør skiftes snarest.  

• Klubtøj. AU har kontakten med atleterne og overtager opgaven. 

• Vi afventer besked fra DAF vedr. dommerkurser.  

• Trænerkontrakter er lavet og sendt ud til trænerne.  

• Allan Hundrup foreslået til bestyrelsen som afløser for Torben. Opbakning herfra.  

 

Allan 

• Opstartsmøde for veteraner på onsdag.  

 

Carsten CF 

• Royal Run – Der er lavet en intern aktivitetsplan. . 

• Mænds mødested er begyndt i klubben.    

• Generalforsamling. Slides gennemgået.  

  

 

 

Morten MB  

• Træningslejr Mellem/lang i Tønder med god opbakning. 

• Indkaldelse til generalforsamling – afvikles d. 28.2 kl. 19.  

• Er ved at få en oversigt over behov for hjælpere til forskellige løb.  

 

 

Erik Frost-Larsen EFL  

• MU foreslår bespisning af hjælpere til Royal Run. Bestyrelsen bakker op. 
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04-2. Uafsluttede sager 

• Klubben afvikler DM 2019. Der har været møde i styregruppen, hvor der blev lavet en liste over emner til 

SEPE. Der skal købes nye startblokke – 8 stk. Vi skal ha SEPE på banen. Der kan søges fonde. 

• Der laves tre DM-udvalg: 

1. Stævneudvalg – er etableret 

2. Festudvalg 

3. Bogudvalg 

 

 

 

 

05-2. Næste møder 

 

    

Mandag 5.3 Bestyrelsesmøde Kl. 16.30 

Onsdag 28.2 Generalforsamling Kl. 19.00 

 
 

 

06-2. Eventuelt 

• Intet at bemærke. 

 

 

 


